
Statutární město Brno

Městská část Brno -  Líšeň

Určeno pro jednání Rady MČ Brno -  Líšeň

Zápis zjed n án í Komise bezpečnosti RM Čč. 8/2023, ze dne 2.10.2023, konané pro ÚMČ Brno-Líšeň. 

Forma uspořádání Komise:

Přítomni: Matěj Chrněla, Ing. Bohumír Myslín, Lubomír Polnický, Pavel Mokrý, Miloslav Čada,

Oleg Beznosik, Petr Nečesánek, Jarmil Vlach, Eva Holzová 

Hosté: npor. Mgr. Patrik Vyparina (PČR), Bc. Josef Kučerňák (MP),

Jan Skotal l.místostarosta UMČ Brno - Líšeň

Body jednání Komise bezpečnosti

1. Zahájení Komise bezpečnosti (dále jen BK)

Předseda BK Matěj Chrněla zahájil jednání v 17:00 přivítáním členů a představení hostů. 

Předseda konstatuje 100% účast členů BK.

2. Schválení programu

Dle návrhu předsedy BK byl schválen program jednání.

Komise souhlasí: Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0

3. Volba ověřovatele zápisu a zapisovatele

Ověřovatel zápisu pan Pavel Mokrý.

Komise souhlasí: Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0

Zapisovatel předseda BK Matěj Chrněla.

Komise souhlasí: Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0

4. Schválení znění zápisu z jednání BK č.7 /2023
Předseda BK vznesl dotaz na členy BK, zda se všichni seznámili se zápisem, který obdrželi 
členové BK na email -  bez výhrad.

Komise souhlasí: Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0



5. Informace zástupců PČR a MP

Předseda BK obdržel statistiku za září 2023 od zástupce MP. Na požádání budou k dispozici pouze 
členům BK. PČR nápad trestné činnosti je konzistentní. Proběhly dvě fotbalová utkání SK Líšeň -  
bez problémů. MP zvyšuje hlídkovou činnost na ulici Šimáčkova (hřbitov až do Dušiček). Lokalita 
mezi ulicemi Jírova/Bednaříkova několik podmětů užívání alkoholu -  obvykle řešeno domluvou. 

Komise bere na vědomí: Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0

6. Podmět občanů z ulice Popelákova -  pokusy o vniknutí do BD

Předseda BK obdržel podmět na mail BK (komise.bezpečnosti^)brno-lisen.cz) od Předsedy SVB 
Poppelákova 17, 19 „upozornění na pohyb podezřelých osob zejména v nočních a ranních 
hodinách na ulici Popelákova (zadní strana ulice nad konečnou linky č. 8), oznámeno narušení 
domovního pořádku v domech Popelákova 9 a 17. Pravděpodobně se jedná o osoby bez domova, 
které hledají noční úkryt, nelze ale vyloučit ani drobnou kriminalitu a hrubé chování nehledě na 
hygienická rizika."

Předseda BK Matěj Chrněla oznámil členům komise, že neprodleně po obdržení tohoto podmětu 
předal informaci k řešení vedoucím PČR (Vyparina) a MP (Janek) a na vědomí panu 
l.místostarostovi (Skotal). PČR -  pachatele ani osoby bez domova nezjištěny.

Z následné diskuze všech členů BK a hostů z řad PČR a MP vzešlo doporučení/usnesení.

- zástupci PČR a MP budou nadále namátkově kontrolovat dotčenou lokalitu

Usnesení (hlasování) č.8/2023: Komise bezpečnosti doporučuje panu 1. místostaroštoví 
(Skotal), informovat vedení SVJ o poskytování kamerových záznamů co nejdříve složkám 
PČR a MP k ztotožnění osob.

Komise souhlasí s usnesením č. 8/2023: Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0

7. Diskuze a různé

Pan Čada vznesl dotaz na zabezpečení přechodů pro chodce u základních škol, konkrétně v úterý 
26.09.203 neviděl žádného strážníka MP u ZŠ Holzova respektive 1. stupeň na ulici Pohankova 
přechod na náměstí Karla IV. Reagoval Bc. Kučerňák (MP) vysvětlením, že garantován je pouze 
přechod k ZŠ Novolíšeňská (řada dopravních nehod -  sražení žáků a příbuzných přilehlé ZŠ).

Hlídky MP i PČR byly v předchozích dnech dislokovány v městské části Židenice v souvislosti 
s pobodáním dívky na ulici Táborská.

V čase cca 17:20 hodin ukončil předseda Komise bezpečnosti RMČ říjnovou schůzi s tím, 

že se další jednání uskuteční 20. listopadu 2023 od 17:00 hodin.

Ověřovatel: Zapisovatel:

Pavel Mokrý Matěj Chrněla

Člen Komise bezpečnosti Předseda Komise bezpečnosti


